
 
Vergadering Algemeen Bestuur KansPlus i.o. d.d. 26 april 2007 
 

Aanwezig: Hans Westenberg (voorzitter), Jan Pino (secretaris), Peter van den Dungen, 
Geert Benjamins, Jacques Thomas, Carla Kalf, Jeanne Hendrix, Henk Hoogendoorn (vice-
voorzitter), Gerrit Ruitenberg, Jan Kerkhoff, Ingrid Kluckow. 

 
 
 

ONDERWERP BESLUIT 

1. Welkom, mededelingen 
en agenda 

De voorzitter heet de aanwezigen van harte welkom en 
meldt de berichten van verhindering. 
 
Mededelingen 
Peter van den Dungen deelt mee, dat hij niet 
beschikbaar blijft voor het bestuur KansPlus i.o. Helaas, 
botst het aanwezig zijn bij de bestuursvergadering 
KansPlus i.o. te vaak met andere belangen van Peter. 
De voorzitter dankt Peter van den Dungen voor zijn 
inzet en betrokkenheid bij KansPlus i.o.  

2. Belsuitenlijsten 
Vereniging KansPlus i.o. 

Naar aanleiding van: 
 
Dagelijks Bestuur d.d. 22 maart 2007 
Bestuurlijk overleg Fonds Verstandelijk Gehandicapten 
heeft plaatsgevonden. Philadelphia Support en KansPlus 
i.o. hebben aangegeven, dat zij zich zorgen maken over 
het toewijzingsbeleid (financiering) van het fonds 
verstandelijk gehandicapten aan de ouderverenigingen. 
Dit Koningskind neemt in overweging om zich terug te 
trekken uit het fonds verstandelijk gehandicapten en 
een andere subsidieverstrekker te vinden.  
 
PR/Communicatie 
Jacqueline Zwagemaker is aangesteld als 
beleidsmedewerker PR/Communicatie. Zij houdt zich 
bezig met beleidsmatige zaken en de website KansPlus 
i.o. 
 
OSANI 
Een afspraak is gemaakt met Theo Magermans Afdeling 
Eindhoven en Riek Ansems projectmedewerker OSANI. 
 
Leekerweide 
Op advies van Bouwman en Van Dommelen 
(advocatenkantoor) stapt Leekerweide naar de 
kantonrechter. 
 
Mail Jan Kerkhoff 
Naar aanleiding van de mail van Jan Kerkhoff  (inzake 
kwestie dagbesteding zoon van de heer Kerkhoff) wordt 
gevraagd per mail aan te geven als er zaken zijn die 
moeten worden gemeld.  
 

Bureau: Dickie van de Kaa, Dick Jager, Erica van den Berg (notulist) 
Afwezig met bericht van verhindering: Jaap Dijk (vice voorzitter) Ine van Binsbergen, Hans 
den Nobel, Leintje Vermeulen, Herman Dijkland, Pouwel van de Siepkamp, Hans van de 
Poel en Jo Terlouw 
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LOV 
Voorzitter KansPlus heeft contact opgenomen met de 
voorzitter van LOV en de vraag neergelegd waarom 
Hans van de Poel meest van de tijd niet aanwezig is bij 
de bestuursvergaderingen.  
Voorzitter LOV heeft aangegeven, dat Hans van de Poel 
informatie uit de bestuursvergaderingen wel 
terugkoppelt, maar dit blijkbaar doet aan de hand van 
de notulen bestuur KansPlus i.o. 
Gesprek tussen voorzitters volgt te zijner tijd. 
 
PlusPunt 
Vice Voorzitter meldt dat tijdens een bijeenkomst in 
Zeeuws Vlaanderen PlusPunt is uitgereikt en positief is 
ontvangen.  
 
Spelden van Verdienste 
Jeanne Hendrix heeft de spelden van verdienste (4x) 
uitgereikt aangevraagd voor de afdeling Venray. 
 
Gesprek Open Ankh 
Uit het gesprek met Open Ankh zijn vooralsnog geen 
financiële donaties uit voortgekomen.  
Zij stellen op eigen kosten een financieel adviseur aan 
om het door KansPlus i.o. te leveren ondernemingsplan 
te bekijken.  
ACTIE: heren Kerkhoff en Thomas. 
Voorafgaand aan het gesprek met Open Ankh heeft een 
overleg plaatsgevonden, in dit overleg heeft KansPlus 
i.o. de stelling ingenomen om een soort van brugfunctie 
te vervullen. Als wij als KansPlus signalen ontvangen, 
dan beraden wij ons over het signaal en proberen via 
VGN of anders eventueel actie te ondernemen.  
 
Hoorzitting 
De hoorzitting inzake de subsidieafwijzing van het 
project “Verbetering klantgerichtheid instellingen voor 
verstandelijk gehandicapten” is volgens van Dick Jager 
redelijk verlopen. 
 
Markant 
Naar aanleiding van een artikel in Markant over 
Community Care was Gerrit Ruitenberg voornemens te 
reageren door middel van een ingezonden brief. De 
deadline (Markant) voor het aanleveren van artikelen 
was al verlopen, uiteindelijk heeft Gerrit Ruitenberg 
besloten geen reactie aan te leveren.  
 
Van Harte wens 
Margriet Paalvast van het Servicepunt is aangesteld als 
projectleider van Van Harte wens. In ingediende verzoek 
van Van Harte recreatiecentrum om een 
tegemoetkoming voor de aanschaf van speciale 
speeltoestellen voor mensen met een handicap wordt 
besproken in de commissie Van Harte wens en net als 
de overige aanvragen beoordeeld. 
 
Informatie A4tje KansPlus i.o. 
Peter van den Dungen wil graag het informatie A4tje 
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ontvangen over KansPlus. 
ACTIE: Secretariaat 
Wijzigingen in besluitenlijst 
Bladzijde 5 
Gesprek VWS 
* Beleidsmedewerker wijzigen in Dick Jager. 
Gesprek ’s Heerenloo 
* Bestuurder wijzigen in voorzitter Raad van Bestuur. 
 
Matrix 
Aanpassen: adres en telefoonnummer van de heer 
Kerkhoff. 

3a Voorbereiding KansPlus  - 
ledenvergadering d.d. 16 
juni 2007 

Ledenvergadering d.d. 16 juni 2007 
BESLUIT: Het Bestuur besluit dat er geen beleidsmatig 
thema op de agenda van de Ledenvergadering komt. 
ACTIE: in de uitnodiging toelichten waarom er geen 
thema wordt behandeld. 
 
Concept jaarverslag 2006 
ACTIE: Bestuur mailt binnen één week na deze 
vergadering reactie aan Dickie van de Kaa. 
AANDACHTSPUNT: VOGG afdeling Amersfoort niet 
vergeten te vermelden in het jaarverslag. Deze afdeling 
werd vorig jaar niet genoemd, terwijl zij de jaarstukken 
wel hadden aangeleverd.  
 
Jan Kerkhoff kan niet aanwezig zijn op de 
Ledenvergadering. 

3b De samenwerkende 
Landelijke 
Ouderverenigingen 

De voorzitter schets een korte weergave van de 
ontwikkelingen die uiteindelijk hebben geleid tot de 
oprichting van VG Belang. 
 
Op 20 maart heeft een overleg plaatsgevonden over 
collectieve belangenbehartiging, waarbij ook een extern 
adviseur (Wim Drooger) bij aanwezig was. 
Dit overleg heeft geleid tot het maken van keuzes (zie 
ook vorig verslag). 
 
Fonds PGO had de deadline voor het oprichten van een 
nieuw “platform collectieve belangenbehartiging” op  
1 april gesteld. In verband met de deadline is gekozen 
voor een stichting als rechtsvorm. Het oprichten van een 
stichting gaat sneller, ook heeft een stichting een 
bepaalde mate van flexibiliteit. De statuten van een 
stichting kunnen eenvoudig worden gewijzigd als 
bijvoorbeeld het Bestuur bezwaren aanlevert. Fonds 
PGO heeft de voorkeur voor een vereniging in plaats van 
een stichting aangegeven.  
Voor aansturing van VG belang is een coördinator 
aangesteld, geen directeur. 
 
De Stichting VG Belang mag zelf personeel aannemen, 
maar de mogelijkheid is ook aanwezig –voor zover 
mogelijk- om gebruik te maken van de diensten van de 
medewerkers van de Ouderverenigingen. 
De Raad van Toezicht bestaat uit: de directeuren van de 
ouderverenigingen. Er is niet gekozen om bestuurders 
deel te laten zijn van de 
Raad van Toezicht, gezien de ervaring in het verleden – 
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de zogenaamde “twee petten problematiek”.  
Bestuurders hebben de mogelijkheid om hun eigen 
directeur ter verantwoording te roepen.  
De directeuren staan hiërarchisch gezien boven de 
coördinator VG Belang. De coördinator kan worden 
gezien als een technisch directeur.  
 
Enige discussie vindt plaats over de gesloten vorm van 
RvT, waarin alleen de directeuren deelnemen en geen 
bestuurders. Voorzitter legt uit, dat op dit moment het 
nodig is dat deskundigen aan het roer staan. En in geval 
van VG Belang zijn dat de vier directeuren. Het is niet 
een constructie die vastligt, kan te zijner tijd nader 
worden bekeken.  
 
Jeanne Hendrix vindt dat een moment van evaluatie 
tussentijds moet worden ingebouwd en niet achteraf.  
Voorzitter geeft aan dat het werk van de RvT met een 
kritische blik moet worden gevolgd. Over de werkwijze 
vindt binnen één jaar een evaluatie plaats.  
 
Geert Benjamins. Als WOI/VOGG zijn wij een grote 
oudervereniging en hebben wij ¼ van de zeggenschap. 
Voorzitter geeft aan dat VG Belang tot stand is gekomen 
op basis van redelijke argumenten en vertrouwen in 
elkaar. Zeggenschap blijft voor alle verenigingen 
hetzelfde.  
 
De situatie voor de regio is niet dezelfde als destijds van 
de RFvO-en. Overleg hierover vindt plaats. 
 
ACTIE: bestuursleden leveren reactie aan op basis van 
de stukken (VG Belang) die voorliggen in deze 
vergadering. 
 
Op de Ledenvergadering van 16 juni aanstaande komt 
VG Belang ook aan de orde.  
Geert Benjamins stelt voor om oude bestuurders uit te 
nodigen voor een gesprek ter voorbereiding aan de 
Ledenvergadering.  
ACTIE: Geert maakt een lijstje met kandidaten om uit te 
nodigen voor een dergelijk gesprek en mailt het lijstje 
aan Dickie. 
 
VCP 
Een bestuurscommissie VCP wordt ingesteld. De 
bestuurscommissie wordt ingesteld om toe te zien op 
het programma VCP. De commissie bewaakt het beleid, 
begroting, jaarplannen en kwartaalrapportages.  
Ben Bruijnes – directeur Philadelphia Support en Johan 
van Veelen – directeur dit Koningskind nemen plaats in 
de bestuurscommissie. Vanuit KansPlus i.o. wordt een 
bestuurder gevraagd in de commissie deel te nemen. 
Geert Benjamins houdt het in beraad. Henk 
Hoogendoorn is ook bereid in de commissie plaats te 
nemen.  
 
Naar Keuze 
Naar Keuze wil graag samenwerken met de 
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ouderverenigingen. Naar Keuze is van mening dat 
Collectieve Belangenbehartiging naast PGB van groot 
belang is. Het personeel van Naar Keuze wordt niet 
overgenomen.  
 
Fonds PGO heeft negatief besluit genomen over het 
indienen van de subsidieaanvraag Prader 
Willie/Angelman Vereniging. 
 
Afvaardiging van Bestuurders naar bijvoorbeeld 
ledenvergadering NPCF wordt nader bekeken. Positie 
bestuurders komen in de statuten, het reglement en het 
bedrijfsplan VG Belang niet voor. 
Jeanne Hendrix en Henk Hoogendoorn zijn bereid de 
vergadering bij te wonen als afgevaardigde KansPlus i.o.  

4. Beleidsmatige 
ontwikkelingen (zie 
bijgaande preambule) 

KansPlus Bestuurscommissie Kwaliteit. 
Verbreding van de bestuurscommissie Kwaliteit is in de 
commissievergadering van 27 maart jl. aan de orde 
geweest. De reden voor uitbreiden van de cie is om de 
andere ouderverenigingen de mogelijkheid te geven ook 
in te stappen. Een pluspunt is, dat je de VGN en 
Inspectie in groter verband kunt benaderen. Philadelphia 
heeft op het voornemen positief gereageerd.  
BESLUIT: Het bestuur KansPlus i.o. gaat akkoord met 
een verbreding van de commissie. 
 
Zorgzwaartebekostiging 
De nieuwe staatssecretaris heeft blijk gegeven van 
goede dossierkennis. Het overleg van 19 april jl. is 
afgeblazen. Overleg met VWS staat nu op de agenda op 
8 mei 2007. 
 
Overleg VGN 
Directie VGN heeft aangegeven, dat zij graag structureel 
overleg wil hebben met de vijf ouderverenigingen over 
zorgzwaarte, WMO, bouwbeleid en dergelijke. 
Jeanne Hendrix geeft aan, dat een duidelijke 
scheidingslijn AWBZ/WMO zichtbaar moet zijn 
 
VGN en KansPlus i.o. bekijken of zij een 
gemeenschappelijk advies kunnen uitbrengen aan de 
achterbannen van beide organisaties over de rol van 
cliëntenorganisaties t.a.v. vraaggerichtheid van 
bouwplannen. 
 
Naar aanleiding van de problematiek rondom de 
Twentse Zorgcentra over het terugplaatsen van 
mensen met een handicap uit de wijk naar de beschutte 
instelling is veel publiciteit ontstaan. KansPlus i.o heeft 
in dit kader veel contacten met de cliëntenraden en 
directie Twentse Zorgcentra. 

5 Rondvraag Jan Kerkhoff legt de volgende vragen neer bij het 
Bestuur.  
Graag de sponsoractiviteiten duidelijk centraliseren en 
een sponsorcoördinator aanwijzen. 
 
Een aanspreekpunt publiciteit namens KansPlus i.o. 
aanwijzen inzake TV optredens e.d.  
ACTIE: notitie wordt opgesteld - Jan Kerkhoff schrijft 
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een voorstel. 
Ambassadeurs. Jan Kerkhoff heeft weinig reacties 
ontvangen op het lijstje ambassadeurs voor KansPlus 
i.o. Het is de bedoeling dat de ambassadeurs een 
bijdrage leveren voor verdere profilering van KansPlus. 
BESLUIT: Jan Kerkhoff past het lijstje ambassadeurs 
aan en mailt het nieuwe lijstje aan het bestuur. 
ACTIE: Bestuur geeft keuze aan. 
 
Naar aanleiding van de brief van Jaap Klooster in 
verband zijn afscheid, vraagt Geert Benjamins of er 
actie moet worden ondernomen. 
In het bestuur vindt discussie plaats over het afscheid 
van Rob Jerphanion en Jaap Klooster en het gezamenlijk 
afscheid nemen van bestuursleden.  
BESLUIT:  

1. het afscheid van Rob Jerphanion blijft staan op 
24 mei aanstaande. 

2. Brief gaat uit naar Jaap Klooster, de brief wordt 
ondertekend door Jo Terlouw en Jaap Dijk. 

 
Een gezamenlijk afscheid van de bestuursleden vindt 
waarschijnlijk plaats tegen het einde van het jaar. 
 
Voorzitter vraagt aan Dick Jager en Erica om mail aan 
bestuur in overleg met elkaar te verzenden (structuur 
aanbrengen).  
 
WMCZ 
Dick Jager geeft aan dat diverse fracties aandacht 
hebben voor de zogeheten geoormerkte zorgpakketten. 
Voor het zomerreces wordt de wijziging WMCZ in de 
kamer behandeld. 
 
Rechtzaak inzake dagbesteding zoon van Jan Kerkhoff. 
De rechtzitting over het éénzijdig wijzigen van het 
dagbestedingsprogramma van Eric Kerkhoff heeft 
plaatsgevonden. Een procedure als deze had nog niet 
eerder plaatsgevonden in Nederland. De uitspraak kan 
gevolgen hebben voor de Verstandelijk 
Gehandicaptensector in Nederland.  
 
Contributie. 
Over de contributie KansPlus moet meer duidelijkheid 
komen. De reserves van VOGG afdelingen worden in een 
later stadium besproken. 
Familieverenigingen die aangesloten zijn bij WOI 
proberen leden te bewegen lid te worden met KansPlus.  
Jacques Thomas meldt dat volgende week een plan de 
campagne voor het bezoeken van familieverenigingen 
wordt besproken. Onderwerp: o.a. contributie KansPlus. 
Ingrid Kluckow geeft aan, dat de bedragen van 
lidmaatschap KansPlus al worden vermeld in PlusPunt. 
 
De voorzitter dankt Peter van den Dungen voor zijn 
inzet als Bestuurslid WOI en KansPlus i.o., het bestuur 
beaamt dit middels een applaus.  
De voorzitter sluit de vergadering. 
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